

ATTENTION * IMPORTANT *** CONDITIONS OF DETENTION *****

A petition has been started with the following demands:

1) A return to normal operations and the restoration of all social opportunities as they were "before Corona," e.g., sports groups, play groups, study and language groups, special visits for families, reassignment to other inmates.

End the long inhumane confinement times of 21.5 hours on weekdays and 23.0 hours on weekends.

2) A compensation for the aggravated detention conditions due to the restrictions imposed by the Corona measures. The pre-trial detention suffered during the pandemic must be compensated by a factor credit, as in other European countries. One day of pre-trial detention under pandemic conditions will be credited as three days of pre-trial detention under normal conditions.

***** PLEASE SHARE THIS PETITION ON SOCIAL MEDIA AND INFORM YOUR FAMILY AND FRIENDS *** EVERY VOTE IS IMPORTANT!!! *****

To the petition: <https://chnng.it/f5JWtZzyFd>

ATTENTION * IMPORTANT *** CONDITIONS OF DETENTION *****

A petition has been started with the following demands:

1) A return to normal operations and the restoration of all social opportunities as they were "before Corona," e.g., sports groups, play groups, study and language groups, special visits for families, reassignment to other inmates.

End the long inhumane confinement times of 21.5 hours on weekdays and 23.0 hours on weekends.

2) A compensation for the aggravated detention conditions due to the restrictions imposed by the Corona measures. The pre-trial detention suffered during the pandemic must be compensated by a factor credit, as in other European countries. One day of pre-trial detention under pandemic conditions will be credited as three days of pre-trial detention under normal conditions.

***** PLEASE SHARE THIS PETITION ON SOCIAL MEDIA AND INFORM YOUR FAMILY AND FRIENDS *** EVERY VOTE IS IMPORTANT!!! *****

To the petition: <https://chnng.it/f5JWtZzyFd>

ACHTUNG * WICHTIG *** HAFTBEDINGUNGEN *****

Es wurde eine Petition mit folgenden Forderungen gestartet:

1) Eine Rückkehr zum Normalbetrieb und die Wiederherstellung aller sozialen Möglichkeiten wie „vor Corona“, z. B. Sportgruppen, Spielegruppen, Lern- und Sprachgruppen, Sonderbesuche für Familien, Umschluss zu anderen Häftlingen. Die langen unmenschlichen Einschlusszeiten von 21,5 Stunden an Wochentagen und 23,0 Stunden an Wochenenden müssen beendet werden.

2) Ein Ausgleich für die erschwerten Haftbedingungen auf Grund der Einschränkungen durch die Corona-Maßnahmen. Die erlittene Untersuchungshaft während der Pandemie muss wie in anderen europäischen Ländern durch eine Faktor-Anrechnung ausgeglichen werden. Ein Tag Untersuchungshaft unter Pandemiebedingungen wird wie drei Tage Untersuchungshaft unter Normalbedingungen angerechnet.

***** BITTE TEILE DIESE PETITION IN DEN SOZIALEN MEDIEN UND INFORMIERE DEINE FAMILIE UND FREUNDE *** JEDE STIMME IST WICHTIG!!! *****

Zur Petition: <https://chnng.it/f5JWtZzyFd>

ACHTUNG * WICHTIG *** HAFTBEDINGUNGEN *****

Es wurde eine Petition mit folgenden Forderungen gestartet:

1) Eine Rückkehr zum Normalbetrieb und die Wiederherstellung aller sozialen Möglichkeiten wie „vor Corona“, z. B. Sportgruppen, Spielegruppen, Lern- und Sprachgruppen, Sonderbesuche für Familien, Umschluss zu anderen Häftlingen. Die langen unmenschlichen Einschlusszeiten von 21,5 Stunden an Wochentagen und 23,0 Stunden an Wochenenden müssen beendet werden.

2) Ein Ausgleich für die erschwerten Haftbedingungen auf Grund der Einschränkungen durch die Corona-Maßnahmen. Die erlittene Untersuchungshaft während der Pandemie muss wie in anderen europäischen Ländern durch eine Faktor-Anrechnung ausgeglichen werden. Ein Tag Untersuchungshaft unter Pandemiebedingungen wird wie drei Tage Untersuchungshaft unter Normalbedingungen angerechnet.

***** BITTE TEILE DIESE PETITION IN DEN SOZIALEN MEDIEN UND INFORMIERE DEINE FAMILIE UND FREUNDE *** JEDE STIMME IST WICHTIG!!! *****

Zur Petition: <https://chnng.it/f5JWtZzyFd>